

主旨：公告本校105學年度外國學生秋季班招生錄取名單及登記入學事宜。
Subject: Admission List of International Students, Fall Semester of Academic Year 2016-2017 and Enrollment Information.

依據：依據本校外國學生招生簡章規定辦理。
The admission announcement is subject to the regulations of 2016-2017 International Student Admissions Handbook.

公告事項：

- 一、本校105學年度外國學生秋季班招生錄取名單業經評定，計錄取102名，茲分別公布名單如后：
博士班2名、碩士班24名、大學部76名。
The list of Admission for International Students, Academic Year 2016, is as follows:

PhD program students: 2 persons approved;
Master program students: 24 persons approved;
Bachelor program students: 76 persons approved.

博士班 PhD Program共2名

- 1、國際事務與戰略研究所博士班1名
DOCTORAL PROGRAM, GRADUATE INSTITUTE OF INTERNATIONAL AFFAIRS AND STRATEGIC STUDIES
Nur Tjahjono Suharto
- 2、教育學院教育領導與科技管理博士班1名
DOCTORAL PROGRAM OF EDUCATIONAL LEADERSHIP AND TECHNOLOGY MANAGEMENT
鄭華力 Julio Arec Chang Padilla

碩士班 Master Program共24名

- 1、中國文學系碩士班1名
MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF CHINESE LITERATURE
范福瑞 Geoffrey Leigh Fella
- 2、大眾傳播學系碩士班1名
MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF MASS COMMUNICATION
林漢欣 Mei Sin Lim
- 3、土木工程學系碩士班B組(資營組)1名
MASTER'S PROGRAM, DIVISION B (CONSTRUCTION ENGINEERING AND MANAGEMENT), DEPARTMENT OF CIVIL ENGINEERING
SULAYMAN COLLEY
- 4、水資源及環境工程學系碩士班B組(環境工程組)2名
MASTER'S PROGRAM, DIVISION B (ENVIRONMENTAL ENGINEERING),
DEPARTMENT OF WATER RESOURCES AND ENVIRONMENTAL ENGINEERING

戴志融 Chee Yong Tai
林秉烽 Ping Feng Lim

- 5、電機工程學系碩士班積體電路與計算機系統組 1 名
MASTER'S PROGRAM, DIVISION OF VLSI DESIGN AND COMPUTER SYSTEM, DEPARTMENT OF ELECTRICAL ENGINEERING
Chetan Sharma
- 6、資訊工程學系全英語碩士班 1 名
MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF COMPUTER SCIENCE AND INFORMATION ENGINEERING (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
彭坤基 Kimji Nuneza Pellano
- 7、國際企業學系碩士班A組(國際企業組) 1 名
MASTER'S PROGRAM, DIVISION A (emphasizing INTERNATIONAL BUSINESS), DEPARTMENT OF INTERNATIONAL BUSINESS
康瑪莉 Maryury Denisse Concepcion
- 8、運輸管理學系運輸科學碩士班 1 名
MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF TRANSPORTATION SCIENCES
SULAYMAN COLLEY
- 9、商管學院經營管理全英語碩士學位學程 9 名
MASTER'S PROGRAM IN BUSINESS AND MANAGEMENT (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
方剛夏 Gonzalo Mauricio Vasquez Orozco
Lam Thi Hong Nguyen
Kingkarn Srijareon
THI NHAT MINH NGUYEN
Asalia Noor Hanjani
白若敏 Nomin Bayaraa
THANAPORN KAEWPOONSUB
范氏秋庄 TRANG THI THU PHAM
VEERAPAT CHOKE-ARPORNCHAI
- 10、英文學系碩士班B組(英語教學組) 1 名
MASTER'S PROGRAM, DIVISION B (TESOL), DEPARTMENT OF ENGLISH
路美莉 Melissa Lussier
- 11、國際事務與戰略研究所碩士班 2 名
MASTER'S PROGRAM, GRADUATE INSTITUTE OF INTERNATIONAL AFFAIRS AND STRATEGIC STUDIES
方剛夏 Gonzalo Mauricio Vasquez Orozco
賈羅亞 AWA JALLOW
- 12、國際研究學院臺灣與亞太研究全英語碩士學位學程 1 名
MASTER'S PROGRAM IN TAIWAN AND ASIA-PACIFIC STUDIES, COLLEGE OF INTERNATIONAL STUDIES (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
Ozlem Ozkan
- 13、教育政策與領導研究所碩士班 1 名
MASTER'S PROGRAM, GRADUATE INSTITUTE OF EDUCATIONAL POLICY AND LEADERSHIP
路美莉 Melissa Lussier

- 1 4、 企業管理學系碩士在職專班 1 名
EXECUTIVE MASTER'S PROGRAM, DEPARTMENT OF BUSINESS
ADMINISTRATION
哈立德 khaled ahmed metwally

學士班 Bachelor Program 共 7 6 名

- 1、 中國文學系學士班 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF CHINESE LITERATURE
潘氏紅福 PHAN THI HONG PHUC PHAN THI HONG PHUC
- 2、 大眾傳播學系學士班 4 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF MASS COMMUNICATION
林筱潼 Siau Tong Ling
楊曉晨 Shiaw Chen Yong
楊郭秀鈴 QUACH TU LINH DUONG
符靖敵 Foo Jing Yu
- 3、 化學系學士班化學與生物化學組 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DIVISION OF CHEMISTRY AND BIOCHEMISTRY,
DEPARTMENT OF CHEMISTRY
蒲莎莎 Moviah Puisasa
- 4、 建築學系學士班 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF ARCHITECTURE
Jannatt Barbara Martinez Pozo
- 5、 土木工程學系學士班營建企業組 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DIVISION OF CONSTRUCTION BUSINESS,
DEPARTMENT OF CIVIL ENGINEERING
王薇珊 ONG WEI SAN
- 6、 機械與機電工程學系學士班光機電整合組 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DIVISION OF OPTO-MECHATRONICS,
DEPARTMENT OF MECHANICAL AND ELECTRO-MECHANICAL ENGINEERING
任喬安 Jorge Alberto Ruiz
- 7、 機械與機電工程學系學士班精密機械組 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DIVISION OF PRECISION MECHANICAL
ENGINEERING, DEPARTMENT OF MECHANICAL AND
ELECTRO-MECHANICAL ENGINEERING
何敏玲 Mun Ling Ho
- 8、 資訊工程學系學士班 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF COMPUTER SCIENCE AND
INFORMATION ENGINEERING
華佩煜 Pei Yee Wah
- 9、 財務金融學系學士班 3 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF BANKING AND FINANCE
王苡倩 Yee Chien Ong
吳佳欣 TESALONIKA GOWANDI

Michelangiolo Bryan Ardito Mazzeschi

- 1 0、 國際企業學系學士班經貿管理組 6 名
BACHELOR'S PROGRAM, DIVISION OF INTERNATIONAL ECONOMICS AND
MANAGEMENT, DEPARTMENT OF INTERNATIONAL BUSINESS
阿魯 Enock Chris Belo
倪安和 Adrian Alberto Nieto Cruz
林廣達 GUAN THAT LIM
阮英俊 TUAN ANH NGUYEN
連旖凌 MELLYNDA LEANARTA
kenderly cling jester Duverge
- 1 1、 國際企業學系學士班國際商學全英語組 21 名
DIVISION OF GLOBAL COMMERCE, DEPARTMENT OF INTERNATIONAL
BUSINESS (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
Tamara Cynthia Chandra
Liyandza Gcimmundeni Simelane
夏士寶 Samuel Contreras Troncoso
佐浦宣孝 NOBUTAKA SAURA
楊翠芬 KARLIN DELICIA SETIOBUDI
Hansel Sudikdo
劉洵英 Cindy Laurencia Djuned
Albert Timotius
唐維娜 Alvina Polyn Taloni
大堀真 MAKOTO OHORI
Michael Limantara
陶友玉松 Tung Huu Ngoc Dao
蔡仲雯 Gabriani Chajadi
Jordy Alvaro Kurniawan
洪性宇 SUNG WOO HONG
何婕莉 Josee Marie Hennecart
顧冬娃 Nokwanda Zamantungwa Khumalo
李志彬 DELVIN PRATAMA
莎費拉 SAFAILA KETI
Amarbayasgalan Erdenebat
Michelangiolo Bryan Ardito Mazzeschi
- 1 2、 經濟學系學士班 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF ECONOMICS
歐邦靖 Bat-Erdene Otgonbat
- 1 3、 企業管理學系學士班 5 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF BUSINESS ADMINISTRATION
楊郭秀鈴 QUACH TU LINH DUONG
林廣達 GUAN THAT LIM
丁虹清 Thanh Hong Dinh
鄭惜敏 Lidya Agustini
馬小茹 Ariadne Mariel Castro
- 1 4、 管理科學學系學士班 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF MANAGEMENT SCIENCES
楊郭秀鈴 QUACH TU LINH DUONG
- 1 5、 商管學院全球財務管理全英語學士學位學程 5 名
BACHELOR'S PROGRAM IN GLOBAL FINANCIAL MANAGEMENT
(ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
大堀真 MAKOTO OHORI

Okada Junichi Gondokusumo
洪性宇 SUNG WOO HONG
顧冬娃 Nokwanda Zamantungwa Khumalo
Kai Yen Chung

- 1 6、 英文學系學士班 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF ENGLISH
田美台 Taibo Tom Teemeta
- 1 7、 日本語文學系學士班 2 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF JAPANESE
車泰旻 TAE MIN CHA
藪谷佑二 yabutani yuji
- 1 8、 外交與國際關係學系全英語學士班 15 名
DEPARTMENT OF DIPLOMACY AND INTERNATIONAL RELATIONS
(ENGLISH - TAUGHT PROGRAM)
石安雅 Ana Lucia Serra Cifuentes
高若珊 ROZANA MABEL CARDOZO OCAMPOS
柯瑪莉 Maria David Collins
宋珍琳 Aino Leena Kristiina Mustonen
阿唵 Mcshon Zimbiri
阿國 Marko James Kabango
艾蘿維 ALOVII FANOIGA
蘇天欣 pamelawilson soto
陶友玉松 Tung Huu Ngoc Dao
蔡仲雯 Gabriani Chajadi
安心 Rebeccah Jacqueline Astree
夏蓓菀 Ingrid Pamela Morales Zuniga
阮英俊 TUAN ANH NGUYEN
傅莉絲 ALICE MARY AFUNA FUGUI
Yolanie Tamao Jurelang
- 1 9、 資訊創新與科技學系軟體工程全英語組 1 名
DIVISION OF SOFTWARE ENGINEERING, DEPARTMENT OF INNOVATIVE
INFORMATION AND TECHNOLOGY (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM)
馬和爾 AHMAD MAHEER SAHEL
- 2 0、 大眾傳播學系學士班轉二年級 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF MASS
COMMUNICATION(SOPHOMORE TRANSFER)
林圓菊 LIM YIN CHI
- 2 1、 國際企業學系學士班國際商學全英語組轉二年級 1 名
DIVISION OF GLOBAL COMMERCE, DEPARTMENT OF INTERNATIONAL
BUSINESS (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM) (SOPHOMORE TRANSFER)
盧曼為 Emmanuel LOUIS
- 2 2、 英文學系學士班轉二年級 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF ENGLISH (SOPHOMORE
TRANSFER)
李錦紅 LY CAM HONG
- 2 3、 日本語文學系學士班轉二年級 1 名
BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF JAPANESE (SOPHOMORE

TRANSFER)
Juan Diego Velandia Ortiz

- 二、凡經錄取之各學系所外國學生將由本校發給入學通知，請於民國105年8月18日（星期四）前，將所附報到意願調查表，以掛號郵寄至新北市25137淡水區英專路151號淡江大學教務處註冊組，或以電子郵件回傳atgx@oa.tku.edu.tw，或以傳真回傳886-2-26209509，逾期未回復者，即以自願放棄入學資格論，事後不得以任何理由要求補救措施。

All the accepted students will receive the admission certificate and shall return the Registration Survey by August 18, 2016 to the Registration Section, Office of Academic Affairs, Tamkang University, 151 Ying-Chuan Road, Tamsui Dist, New Taipei City 25137, Taiwan. E-mail: atgx@oa.tku.edu.tw. Fax No.:+886-2-26209509.

Those failing to return the Registration Survey by the prescribed date will forfeit the qualification for admission.

三、報到日期、時間及地點：

(一)淡水校園學生：105年9月5日（星期一）上午9時至11時於淡水校園行政大樓教務處註冊組A212室報到（電話：02-26215656分機2210）。

(二)蘭陽校園學生：105年9月5日（星期一）上午9時至11時於蘭陽校園聯合辦公室CL312室報到，（電話：03-9873088分機7003）。

The registration date is September 5 (Monday), 2016.

Students of Tamsui Campus please come to the Registration Section at Room A212 of Tamsui Campus from 9am to 11am. The contact number is +886-2-26215656 ext.2210.

Students of Lanyang Campus please come to Room CL501 of Lanyang Campus from 9am to 11am.

The contact number is +886-3-9873088 ext.7003.

四、辦理報到時應繳如下證件：

(一)經中華民國駐外館處驗證之國外學歷證件影本1份（驗證章戳需為正本）；如原學歷證件非中文或英文者，另繳交中或英譯本並加蓋原始認證章戳。

(二)經中華民國駐外館處驗證之國外學歷歷年成績證明正本1份（驗證章戳需為正本）；如成績證明非中文或英文者，另繳交中或英譯本並加蓋原始認證章戳。

※持大陸地區學歷者，依「大陸地區學歷採認辦法」繳交相關證明文件。

※香港澳門學歷請依「香港澳門學歷檢覈及採認辦法」繳交相關學歷證明文件。

※持馬來西亞學歷者，本校接受經駐外館處或馬來西亞留臺校友會聯合總會認證章戳。

(三)護照影本1份。

(四)2吋正面脫帽照片2張。

Please submit the following documents when registering:

1. One photocopy of the applicant's highest education diploma authenticated with the official stamp by the Taiwan's overseas embassies or representative offices. Please attach the Chinese or English version with the official stamp if the original diploma is not in English or Chinese.

2. One official transcript of the highest degree authenticated with the official stamp by the Taiwan's overseas embassies or representative offices. Please attach the Chinese or English version with the official stamp if the transcript is not in English or Chinese.

※Applicants of the academic credentials from Mainland China shall follow the Regulations Governing the Accreditation of Schools in Mainland China to submit the original documents; the academic credentials from Hong Kong or Macao shall be subject to the Academic Credential Verification and Accreditation Methods adopted in Hong Kong and Macao. Academic credentials from Malaysia are required to be verified with official stamps by the Taiwan's overseas office or the Federation of Alumni of Taiwan Universities in Malaysia.

3. A photocopy of passport.

4. Two passport-size bust photos.

五、以上錄取生均於8月4日以限時信函通知，榜單公告於本校網頁

<http://english.tku.edu.tw/>。未接獲通知者，請向本校淡水校園教務處招生組查詢（電話：26215656轉2015分機）。

Admission results will be mailed to applicants on August 4 and posted on the website (<http://english.tku.edu.tw/>). Those who do not receive the letters please contact the Admission

Section via the phone number: +886-2-26215656 ext.2015.

主任委員 張 家 宜